
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 10 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 6. oktober 2006 
 

Spørgsmål 10: 
"Er ministeren enig i de økonomiske beregninger, som Danmarks Apoteker-

forening har foretaget vedrørende deres forslag om at indføre en bagatel-

grænse i medicintilskudsreglerne med henblik på minimering af antallet af 

medicinskift, jf. 2005-06, alm. del bilag 704, herunder at prisen for gennem-

førelse af forslaget vil være højst 15 mio. kr." 

 

Svar: 
Jeg kan henvise til min besvarelse af d.d. af spørgsmål nr. 582, hvormed 

jeg fremsender min besvarelse af d.d. af Danmarks Apotekerforenings 

henvendelse af 7. september 2006. Jeg har i min besvarelse kommenteret 

på Danmarks Apotekerforenings forslag om at yde fuldt tilskud til lægemid-

ler, som ligger inden for bagatelgrænsen.  
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